
 

 

Styrelsemöte med Tådås Väg & Samfällighetsförening 

2011 12 02 

Närvarande: Arly Jacobsen, Thor  Pettersen, Hans Alter 

 

§1 Ordf. rapporterade om möte med leverantören av avloppsreningsverket. 

Beslöts att mäta lutningen på anläggningen regelbundet en gång/månad och 

protokollföra. 

§2 Rapport från kassören via ordf. 

Alla medlemmar i föreningen har betalat sina avgifter, utom några få som har  

fått påminnelser. 

Beslöts att justera vattenräkningen för Patrik Ståhl. En felavläsning ligger till grund för beslut. 

Beslöts att kassören skall gå på utbildning hos Swedbank om digital bokföring. 

§3 Thor redogjorde för rapport från avloppsverkets anläggningsskötare. 

§4 Hans rapporterade från trädgruppens möte. 

§5 Thor informerade om nya hemsidan. 

I samband med detta diskuterades om att utforma en logo för föreningen. 

§6 Arbetsdagar diskuterades. 

Beslöts att föreningen skall stå för gemensam fika på midsommarängen efter arbetet  

vid vårens arbetsträff. 

Nästa möte: 13 januari 2012 på Övre Tådås 13 

Vid protokollet 

Hans Alter 

 

Styrelsen önskar Er alla 

En riktigt God Jul och ett Gott Nytt År 


